
 
 

 

 
 
 
ACTA DE LA SESSIÓ DE CARÀCTER EXTRAORDINARI DEL PLE DE DATA 23 DE DESEMBRE 
DE 2021 
 
 
A les 19:00 hores, en sessió telemàtica, es reuneix el Ple Municipal per efectuar una sessió de caràcter 
extraordinari de primera convocatòria. 
 
PRESIDEIX 
 
Ignasi Simón Ortoll 
 
ASSISTENTS 
 
Maria del Mar Pedrerol i Villarroya 
Fran Sánchez Castilla 
Lourdes Maria Estéfano Orozco 
Albert Iglesias Boza 
David Morales Campos 
Maria Lourdes Martín Montero 
Felicita Romero Olivares 
Marc Palet Rodríguez 
Iban Martínez Asensio 
Josep Nogués i Miras 
Manuela Nieves Garrido Marín 
Juana Maria Morata López 
Susana Mesas Sánchez 
Antonio Polo Lama 
Josep Oriol Vera Brau 
Manel Busquets i Mateu 
 
 
ACTUA COM A SECRETÀRIA 
 
Gemma Navarro Medialdea. 
 
També hi assisteix Antoni Hierro Medina, interventor municipal 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 
 
1.- PRP2021/1029   APROVACIO INICIAL PRESSUPOST EXERCICI 2022    
 
Es donà lectura al següent dictamen de la Comissió Informativa d’Hisenda: 
 
 

“Formalitzat l'expedient del pressupost general de l'exercici 2022. 
 
Vist que la tramitació i aprovació del pressupost s’ha de fer de conformitat amb els articles 162 i 
següents del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s'aprova el text refós de la Llei 
reguladora de les hisendes locals. 
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Vist l'informe de l’interventor de l’Ajuntament, 
 
Vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa d’Hisenda, es proposa al Ple l'adopció dels 
següents acords: 
 
1r.- Aprovar inicialment el Pressupost municipal general consolidat per a l’exercici 2022 amb superàvit 
inicial, essent l'import de les despeses de 21.250.906’33 euros, dels quals 21.220.469’65 euros 
corresponen a l’entitat i 30.436’68 euros a l’Empresa municipal; i l’import dels ingressos de 
21.288.369’65 euros, dels quals 21.220.469’65 euros corresponen a l’entitat i 67.900 euros a 
l’Empresa municipal. 
 
2n.- Aprovar la relació de llocs de treball i la plantilla de personal que es detalla al Pressupost. 
 
3r.- Aprovar les Bases d’execució del Pressupost general. 
 
4t.- Exposar-lo al públic durant el termini de quinze dies hàbils, amb inserció de l’anunci al Butlletí 
Oficial de la Província i en el tauler d’anuncis de la corporació, per a que es puguin fer reclamacions. 
 
5è.- Aquest acord es considerarà definitiu si no es produeixen reclamacions en contra durant el termini 
d’exposició pública, i entrarà en vigor en l’exercici al qual es refereix, quan s’hagi complert el que 
disposa l’article 112.3 de la Llei 7/85 de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local i l’article 169 
del text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals.” 

 
 
Oberta la deliberació, el regidor Fran Sánchez explicà que era un dia important per què es portava a 
aprovació el pressupost per a l’exercici 2022, i per tant el full de ruta per l’any 2022. Eren uns 
pressupostos reflexionats i treballats amb un objectiu principal que era que ningú es quedés endarrere i 
oferir més oportunitats, que permetrien consolidar les polítiques iniciades per aquest govern i que es 
continuaven efectuant i no s’havien deixat de treballar malgrat la pandèmia, que volien oferir més 
oportunitats cada dia perquè ningú no quedés enrere  en coherència amb les prioritats que sempre 
s’havien marcat en la tasca de govern, a l’objecte de reforçar l’escut social i contribuir en recuperar 
l’economia a través de la inversió pública que possibilités a la vegada generar ocupació i lluitar contra 
l’emergència climàtica. Es tractava, en definitiva, d’uns pressupostos molt reflexionats i treballats amb 
cura per respondre a la realitat del municipi, amb la participació dels demés partits, i oberts a poder-hi 
introduir millores o correccions per tal de poder-los adaptar a l’evolució del dia a dia. Continuà dient que 
si s’havia pogut introduir un augment de la inversió era gràcies, per una part, a l’increment dels tributs de 
l’Estat, al qual es manifestà agraït, així com  a la Diputació, i per altra a l’increment d’ingressos del Polígon 
industrial de MANGO, que gràcies al seu desenvolupament constant millorava els ingressos, les ofertes 
de treball i el dinamisme comercial, cosa que feia palès que les decisions polítiques del seu grup anaven 
donant el seu fruit. També destacà la nova norma de les plus-vàlues, que tot i aportar una menor 
recaptació per a l’Ajuntament, es considerava més justa per al contribuent, i que amb aquests 
pressupostos, tot i no ser obligatori, es compliria amb l’estabilitat pressupostària. 
 
Continuà dient que el pressupost tenia 5 grans punts: 
 
1.- Enfortir l’escut social: increment de la partida de pobresa energètica, amb una aposta decidida per la 
cultura i l’educació, com ja s’estava efectuant, per exemple, amb el projecte de Socialització de llibres.  
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Pel que feia a la cultura, amb l’increment de partida per donar suport a les celebracions amb la seguretat 
sanitària adaptada als nous temps i amb incidència amb les activitats destinades al jovent. 
 
2.- Aposta per l’esport i centres cívics: fomentar esport base, li calia una empenta important per les 
famílies i pels joves.  
 
3.- Increment neteja del verd i inversions en residus, impuls a l’àrea de medi ambient i residus, noves 
inversions. 
 
4.- Poble més segur: noves places de policia perquè ciutadania tingui més sensació de vigilància i 
acompanyament. 
 
5.- Inversions públiques: Inversions com les del pont del riu Tenes per lligar el camí fluvial, quilòmetres 
de reasfaltats, inversions periòdiques com el manteniment de la xarxa d’aigua, voreres... Nova inversió 
en el parc de Ca l’Artigues, la ciutadania necessitava un parc per trobar-se els infants, el jovent i la gent 
gran, seria un espai de trobada que també tindria un aparcament. La construcció del nou institut a l’àrea 
de Palaudàries, important per que sabien que hi havia una fugida de l’alumnat de Palaudàries cap a 
Palau, i quan un jove marxava costava que tornés perquè les seves amistats ja les feia allà. Manifestà 
que es volia continuar potenciant el barri de la Sagrera que connectaria amb la zona comercial del centre. 
A la zona de Palaudàries es faria un skate park pel jovent i d’altres actuacions per assolir la cohesió 
social. També es faria una aposta medi ambiental en el últim tram d’instal·lació de led’s, Una altra inversió 
seria la de la remodelació dels antics safareigs. S’ordenaria el camí fluvial per a que anés des de Lliçà 
de Vall fins a Santa Eulàlia.  
 
En definitiva el pressupost seria de 21.000.000 d’euros amb un increment en tots els capítols i per això 
sol·licitava el vot favorable de tots els grups municipals. 
 
El regidor Iban Martínez manifestà que el pressupost s’elaborava per treballar-lo durant 12 mesos, era 
un projecte polític de qui manava, a vegades s’afegien idees de l’oposició però aquest any no havia 
pogut ser. El regidor Fran Sánchez havia dit que era un document molt reflexionat però en realitat eren 
molt similars als d’anys anteriors. Digué que no podia estar en relació al tema del treball amb l’oposició, 
atès que només havien parlat per ensenya’ls hi la proposta de l’equip de govern per si volien afegir algun 
tema però no s’havia treballat com l’any anterior, el primer contacte havia estat feia 20 dies i la darrera 
informació havia arribat en feia 3, i encara faltava informació, per a ells que la informació els hi arribés 
amb temps era molt important atès que per fer aportacions necessitaven informació. De l’exposició que 
havia fet el regidor Fran Sánchez es veia, tal i com ja venien avisant, que els pressupostos eren un 
programa polític.  
 
Continuà dient que si es miraven les partides per regidories eren molt semblants, on es veia més 
increment era a cultura que augmentava en 150.000 euros, però aquest augment era bàsicament per a 
festes, no per a projectes culturals, i la cultura era molt més que festes i concerts, es podien fer altres 
propostes més interessants.  La partida de joventut gairebé era la mateixa, i s’observava una despesa 
de personal inflada pels pocs projectes que s’hi feien. Pel que feia a educació, se’ls hi donava la raó en 
que tal i com havien presagiat la socialització arribaria a tothom abans del previst. En quant a esports es 
deia que s’incrementava per fomentar l’esport base però no tenien tota la informació i no sabien a on 
aniria a parar tota la despesa. A verds i residus no veien un projecte a medi ambient, es proposava un 
increment de la despesa en neteja de verd, però si s’hagués fet progressivament la gent no s’hauria 
queixat tant, ara s’havia de fer una forta inversió per deixar-ho maco de cara a l’any vinent. Més enllà del 
canvi a LED’S no hi havia cap projecte enfocat a complir amb l’Agenda, no hi havia  un projecte real,  
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només hi havia la neteja de parcs. La partida de protocol creixia d’una manera considerable i es 
preguntava què feia que augmentés d’aquesta manera.   
 
Continuà dient que el model de recollida de residus s’havia esgotat i les inversions previstes no permetien 
ser un revulsiu. Lamentà que la partida de cooperació es reduís, i que la de comunicació augmentés en 
imatge corporativa.  Pel que feia a la de participació i centres cívics s’augmentava en un 50%.  
 
En conclusió, de l’estudi del pressupost es desprenien diferents dades per reflexionar: 
 
1.- La despesa per habitant en cultura era de 38 euros, en joventut de 14 euros, en gent gran 4’5 euros 
i en cooperació 0’39 euros.  
 
2.- La despesa per cobrir residus i neteja era inferior al que es pagava per la Taxa, més de 20 euros de 
diferència, suposava que no havien sabut veure alguna partida. 
 
3.- No havien vist ajuts pel tema de la COVID, no veien cap despesa al pressupost, segur que hi eren 
però devien estar camuflats. No havien vist augment de partides a promoció econòmica, ni a serveis 
socials. Aquestes ajudes serien necessàries perquè l’exercici següent es passaria per una situació 
complicada.  
 
4.- Les inversions serien molt vistoses, Ca l’Artigues no era un tema nou, i volia pensar que no havia 
donat temps durant el 2021 , i no que es feia al 2022 per acabar abans de les eleccions. 500.000 euros 
en un parc ja jutjarien els ciutadans si era molt o poc, però aquest parc s’hauria de mantenir. Pel que feia 
al projecte 3-16 també s’acabaria posant en marxa per les eleccions.  
 
5.- La conservació del patrimoni històric portaven molt temps reclamant-la però sempre era una voluntat 
política. L’única conservació que es faria seria una proposta electoral d’un altre grup municipal.  
 
En conclusió per l’exercici vinent l’equip de govern no havia posat el mateix interès que en anys anteriors 
i més aviat semblava un acte de pre-campanya. Per tot plegat els seu grup votaria en contra. 
 
El regidor Fran Sánchez contestà que des de l’àrea de cultura es feien projectes que beneficiaven al 
jovent, a la gent gran i a la infància. Tot el pressupost d’esports o gairebé tot està destinat als joves. La 
distribució per edats que havia fet el regidor Iban Martínez no era del tot certa atès que es feien ofertes 
per diferents edats que no eren necessàriament d’una àrea. Pel que feia a medi ambient, aquesta àrea 
era molt més que netejar parcs i recollir residus, hi havia la bassa de Can Dunyó, la gestió dels espais 
verds, els punts de recàrrega de vehicles... A l’oficina COVID es dedicarien tots els esforços, hi havia un 
augment de la partida de serveis socials destinada a la pobresa energètica, i pel que feia als comerços, 
la mitjana d’atur era inferior a la d’abans de la COVID. Finalitzà dient que estaven oberts a fer 
modificacions si la situació sanitària i econòmica ho requeria i sabia que en aquest tema comptava amb 
el suport de tots els grups polítics. 
 
El regidor Iban Martínez explicà que a la despesa per habitant no volia fer una comparativa entre elles, 
sinó que el que intentava era que es fes una reflexió. La regidoria feia una despesa enfocada a un 
projecte polítics, i la pregunta era si cada despesa era suficient, no comparar-les entre elles. Pel que feia 
al tema COVID s’havia liquidat l’oficina massa ràpid. 
 
El regidor Antonio Polo manifestà que el seu grup només havia tingut una reunió en la que s’havia parlat 
de tres projectes, Can Malé, escola esportiva i escola bressol. Havien contestat que en l’escola bressol  
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es podrien posar d’acord, que l’escola esportiva semblava més una subvenció a entitats esportives i de 
Can Malé s’havien compromès que els hi enviarien el pressupost d’accés i el projecte però fins aquell 
dia no els hi havien enviat encara res.  
 
Explicà que es tractava d’un pressupost d’any pre-electoral, i exagerat. En ingressos es pujaven totes 
les partides, cridant l’atenció l’increment de la de multes de trànsit, i tot i  així es continuava demanant un 
préstec, s’endeutava l’Ajuntament un 12 % més, l’any de més ingressos era l’any que més s’endeutarien, 
però després es miraven les depeses i s’entenia tot, era un any pre-electoral. 
 
Pel que feia a la cultura s’incrementava un 60%, la Festa Major tenia una partida de 250.000 euros però 
Lliçà d’Amunt continuava sense tenir un espai diferenciat per la cultura més enllà de la Biblioteca, cultura 
per l’equip de govern eren concerts i menjars. La joventut quedava igual, no tenien ni tan sols un casal, 
havien d’anar a Lliçà de Vall, no hi havia manera que s’invertís en joves, però no votar fins als 18 anys 
tenia els seu efectes. 
 
La partida general de serveis socials quedava igual que la despesa de l’any 2021 amb les modificacions 
pressupostàries. Per la gent gran s’augmentava en activitats com viatges, dinars i espectacle, però les 
necessitats socials disminuïen, i al final era la societat civil la que tirava endavant projectes com el centre 
de dia.  Pel que feia a esports, s’incrementaven les subvencions a entitats, i s’intuïen inauguracions 
perquè era any pre-electoral. En quant el transport s’incrementava la partida, però demanà que els veïns 
de Can Rovira i Palaudàries tinguessin el mateix servei que la resta. A Promoció econòmica es reduïa 
la inversió. El desenvolupament del pla turístic s’havia deixat en un calaix, projectes com el de Can Malé 
també, així com el pla agrari. Pel que feia a medi ambient, aquest no era només netejar els carrers, 
s’estava en un moment d’emergència climàtica i els projectes estaven paralitzats. Explicà que li sorprenia 
la inversió en la Mancomunitat, amb 65.000 euros més que al pressupost anterior, en uns moments que 
la Mancomunitat perdia tot el sentit, 310.000 euros per una Escola de Música que potser seria millor 
gestionar des de Lliçà d’Amunt. Els diners destinats a la Mancomunitat eren diners sobre els que no es 
tenia cap control polític des de l’oposició dels quatre municipis, i semblava un “xiringuito” polític. La partida 
de cooperació era una vergonya que cada any tingués menys diners, aquest any 6.000 euros. En canvi, 
pel que feia a les inversions, eren una burrada, cosa que no li sorprenia, els primers anys de mandat 
s’apujaven impostos, i l’últim hi havia una pluja de milions, encara que l’Ajuntament s’hagués d’endeutar. 
En aquests pressupostos no es preveia res per la COVID, ni per Can Malé, i es reduïa la inversió en la 
xarxa d’aigua.  
 
Conclogué dient que els pressupostos eren una clara declaració d’intencions polítiques, reflectien un 
projecte on eren més importants els actes amb fotografies. Un pressupost polític ranci,  pensat pels 
interessos del PSC, de majoria absoluta, populista i sense projecte polític per Lliçà d’Amunt, per tot això 
el seu vot seria en contra. 
 
El regidor Fran Sánchez es mostrà sorprès pel to del discurs i per paraules com ranci, populistes. 
Contestà que la Mancomunitat era un projecte solidari i cooperativista i que mentre estiguessin a l’equip 
de govern no l’abandonarien, perquè era un projecte que funcionava i havia funcionat. El pressupost de 
la Mancomunitat havia augmentat perquè anava vinculat al projecte per a que totes les escoles 
integressin l’escola de música a primària, i així tothom tingués accés. No era cert que el parc agrari 
estigués abandonat, s’estava realitzant des de la Mancomunitat, s’havia contractat un tècnic, fet 
publicitat... Pel que feia a les sancions la partida era amb el que s’havia recaptat durant el 2021.  
 
El regidor Antonio Polo contestà que ell no en sabia res del Pla agrari, responent el senyor Alcalde que 
ho portaven des de la Mancomunitat i que ja li farien arribar.  
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El regidor Oriol Vera manifestà que aquest any no hi havia hagut proposta per votar el tripartit 
d’esquerres. Explicà que encara calia tenir la oficina COVID en funcionament però mirant els 
pressupostos havia desaparegut. En els pressupostos hi havia augment en cultura, per festes i gent gran 
però no ajudes directes, i una partida de 500.000 euros en un parc que creia que no tocava. En la seva 
opinió l’institut era benvingut però costava 1.500.000 d’euros quan qui l’hauria de pagar era la Generalitat. 
Estava d’acord amb l’increment de la plantilla de la policia, que ja era una proposta seva perquè era 
necessari pel poble i agraí que se l’hagués escoltat. Finalitzà dient que el pressupost estava vinculat a 
una pujada d’impostos i Ciutadans mai hi votaria a favor.  
 
El regidor Manel Busquets explicà que aquest era el Ple més important de l’any i era una llàstima que 
s’hagués de fer telemàticament. Manifestà que no havia pogut col·laborar perquè la informació li havia 
arribat tard i això dificultava la tasca de l’oposició. Tot seguit destacà la pujada d’impostos que es preveia, 
ja que enguany els ciutadans haurien de pagar 351.452,85 euros més que l’any passat, que sumats a 
les pèrdues de 250.000 euros que es deixarien de cobrar en concepte d’impost per construccions i obres 
de Can Moncau, i de 100.000 euros en Increment de Valor dels terrenys, que també es deixarien de 
cobrar, suposava en realitat un total de 701.453 euros que hauria de sufragar ciutadà. També destacà 
la recaptació de 18.000 euros menys en Joventut, el que suposava una menor participació i continuava 
sent la gran oblidada, i també la pèrdua de 7.000 euros en targetes del bus, que es venien menys pel fet 
de vendre’s només a l’estanc i no a l’Ajuntament, quan el que s’hauria de fer era donar més facilitat 
perquè el ciutadà utilitzés aquest servei i pogués complir la seva funció, o en les quotes de mercat que 
també havien disminuït. Comentà l’increment de la partida de personal, on s’havia d’incloure la dotació 
de tres agents de policia i dos caporals, i així com d’un arquitecte municipal, que juntament amb el 
percentatge de l’augment dels sou significaria un increment d’uns 800.000 euros. També es referí a 
l’augment del 67 % en despesa Festa Major, i apuntà que li sabia greu haver de parlar de festes, entenent 
que hi podia haver un augment pels controls del covid, però en tot cas la quantitat era exagerada.  
 
Pel que feia a Educació, indicà que tot el que es fes en aquest sentit li semblaria bé, però considerava 
poca la quantitat de 1.000 euros per a les AMPA’s, ja que efectuaven una tasca prou important. En 
referència a Serveis Socials, comentà que en el moment que estàvem i les necessitats bàsiques que 
s’havien de cobrir, la quantitat era la mateixa que l’any passat, la qual cosa volia dir que la proporció 
baixava pel fet que el pressupost general era més alt; en canvi li semblava bé la quantitat de 40.000 
euros que es destinaven a la pobresa energètica, ja que era una de les problemàtiques més greus en 
que ens trobàvem en l’actualitat. Pel que feia a esports, es mostrà sorprès que es destinessin 21.000 
euros menys que l’any passat quan s’havia contractat un nou tècnic, i per tant no sabien si és que es 
volia prescindir d’altre personal o si es tractava d’un error que es podria haver evitat si s’hagués pogut 
comptar amb el pressupost amb més temps. Referent a Promoció econòmica opinava que s’havia fet 
poc, tard i malament, igual que en Participació Ciutadana on es destinaven només 3.500 euros quan hi 
havia el tema del nou Centre Urbà que requeriria la participació de tothom. També destacà la quantitat 
de 150.000 euros  destinada a la Reordenació de Can Montcau, que no sabien de què eren, i demanava 
que els hi ho expliquessin. Pel que feia a la Policia, els semblava bé perquè considerava la seguretat 
com un tema primordial i quanta més Policia millor, tot i que opinava que alguna cosa es feia malament, 
quan es formaven policies i després no es quedaven. També considerava bé la millora per a Protecció 
Civil, perquè efectuaven una molt bona tasca i fins i tot encara se n’hi podria destinar més.  
 
Tot seguit comentà la sorpresa en quant als 21.000 euros per a renting de vehicles, perquè feia poc que 
s’estaven utilitzant i ja requerien un canvi, quan s’havien presentat com uns vehicles molt bons i adequats 
per la tasca i potser al capdavall no ho eren tant. En referència a Medi Ambient, manifestà que no hi 
veien projecte, doncs es seguia apostant per les franges, el manteniment de zones verdes sense projecte 
clar, amb un augment de 133.000 euros que no sabien on anirien a parar.  
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També expressà la seva sorpresa pel que feia a la pujada per a òrgans de Govern de 2.000 euros més, 
ja que això voldria dir que hi hauria un moviment molt gran si es tenia en compte el 150 euros que 
cobraven els regidors per la participació en comissions informatives i Plens, però potser sí que seria un 
any molt intens. Quant a la Brigada Elèctrica, manifestà que tot i la importantíssima inversió en el 
muntatge d’enllumenat Led, s’havia produït una pujada de 20.000 euros en la factura d’electricitat, i per 
tant potser s’hauria de concloure que el rendiment econòmic que havia de suposar aquesta inversió no 
era tant, i reclamà que se’ls informés sobre el tema. Continuà mostrant-se desconcertat pel que feia a 
l’apartat d’Atencions Protocol·làries i en Comunicació, amb un augment de 25.000 euros, que també 
voldrien que se’ls aclarís. També demanà explicacions de la quantitat de 65.000 euros més que es 
destinaven a la Mancomunitat, ja que considerava que se li havia de treure més rendiment i no sabia 
com es gestionaven aquests recursos. 
 
En referència a les inversions, assenyalà que es destinaven 1.211.800 euros menys a neteja vària quan 
hi havia un augment de 110.00 euros en despesa de gestió de residus i per tant no ho entenien. 
Assenyalà que els recursos destinats a Cooperació s’anaven reduint, el mateix que passava en 
manteniment de Barris, en canvi s’apujava a 29.000 euros en Centres Cívics, cosa que li semblava 
curiosa que es produís en aquests moments. Pel que feia a la Brigada, digué que li semblava bé 
l’augment de 20.000 euros pel manteniment de vies públiques, i en canvi es mostra desconcertat pels 
40.000 euros per a material de la Brigada i ironitzà sobre si s’havien dedicat a rebentar-ho tot aquell 
darrer any o si es volia comprar alguna màquina molt cara de la que ells no en tenien notícia. Quant a la 
resta d’inversions destacà els 750.000 euros per a can Montcau, requerint-ne més informació, i es 
declarà favorable als 400.000 euros per a reaafaltats, als 200.000 euros per al Parc de Rosa Oriol i 
1.780.000 euros destinats al Centre Escola; en canvi comentà com a excessiva la quantitat que es volia 
destinar a la passera del riu Tenes, quan el pont de la carretera es trobava molt proper i potser seria una 
inversió massa elevada. També destacà els 70.000 euros per al trasllat de l’Ajuntament, que suposava 
que eren pel condicionament de les oficines del carrer de l’Aliança, i l’import de 40.000 euros per a gestió 
de residus que li semblaven insuficients. 
 
En resum, afirmà que aquest pressupost incrementava l’endeutament de l’Ajuntament, ja que a 31 de 
desembre hi havia un ràtio d’endeutament del 22 %, que s’augmentava en un 11’5 %, el que faria a 31 
de desembre un ràtio d’endeutament del 34’10 %, i a tot això encara calia afegir-li que es demanava un 
nou préstec de 2.340.800 euros a pagar en deu anys, el que suposaria una quantitat de 261.111 euros 
anuals, que potser no feia falta. Continuà dient que el pressupost marcava el tarannà i el fulls de ruta del 
govern municipal, i havia de donar resposta a les necessitats de la ciutadania i no a un tema electoral i 
més en una situació de majoria absoluta. En aquest sentit assenyalà que es demanava a la gent un 
esforç per la col·locació de plaques solars quan l’Ajuntament no complia amb la normativa, ja que només 
se n’havien instal·lat en el Pavelló que ja hi eren. També consideraven que s’havia abandonat molt el 
tema de la sanitat, precisament ara que hi havia hagut la pandèmia, i tampoc no es notava cap actuació 
en temes com les drogodependències, o el comerç local, pel qual no hi havia cap partida específica; 
igual que en temes com la violència contra les dones i la seva discriminació en temes com l’esport, també 
amb la marginació del col·lectiu LGTBI, que eren temes que s’havia abordat en mocions plenàries, però 
que després no s’havia fet res.  
 
Reiterà la circumstància de la majoria absoluta, que hauria de servir per ser valents, i passà a enumerar 
els projectes que es preveien un quasi tots els programes electorals però que semblaven oblidats en 
l’acció del govern, com eren la piscina coberta, un centre juvenil, un centre d’especialització sanitària, un 
centre de dia, o l’abandonament del patrimoni, com es podia comprovar en les masies que queien a 
trossos. En definitiva doncs, considerava que aquest pressupost era continuista, mancat d’imaginació, 
centrat en la inversió en l’enllumenat i mancat de valentia, que augmentava la pressió al ciutadà a canvi 
de quasi res i que responia més a les necessitats electorals que no pas a la realitat del municipi. 
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El senyor Alcalde contestà que el tema de l’endeutament era molt baix i el mantindrien així, explicà que, 
tal com s’havia dit a la Comissió Informativa, els números que deien no eren reals, atès que amb la 
incorporació del romanent de tresoreria baixarien. Pel pressupost del 2022, com sempre,  s’havia agafat 
un principi de prudència amb els ingressos, i li preocupava que es digués que s’havien pujat molt els 
impostos, quan només s’havia apujat l’IBI un 1’5%. Les partides que s’incrementaven eren per l’augment 
de la població no per l’augment d’impostos.  
 
El regidor Fran Sánchez digué que quan es parlava de pujada d’impostos al ciutadà no era veritat. El 
pressupost augmentava perquè hi havia hagut una aposta política per a que el polígon MANGO fos una 
realitat. Es reduïa la inversió en Medi Ambient perquè ja s’havien comprat els vehicles per valor 
d’1.000.000 d’euros que sortien en el pressupost anterior. En relació a la partida d’òrgans de govern 
s’incrementava perquè hi havia un error en el pressupost anterior. Pel que feia al consum d’energia, ell 
es preguntava quan t hauria pujat si no s’haguessin posat LED’S.  
 
El regidor Manel Busquets contestà que estaria bé saber el càlcul de cost en energia, i que fos pel que 
fos era una realitat que l’ingrés en IBI havia pujat un 18%, contestant el senyor Alcalde que era perquè 
hi havia més població. Pel que feia als camions, ell no podia veure si era per aquest tema que es reduïa 
la inversió en Medi Ambient, però si era per això, es podria haver destinat aquest import a altres 
inversions en medi ambient que falta feia. 
 
 
Posada a votació, la proposta va ser aprovada pel vot favorable del grup municipal del PSC (9 de 9) que 
constitueix majoria absoluta legal, i el vot en contra dels grups municipals d’ERC (5 de 5), d’EN COMU 
PODEM (1 de 1), de CIUTADANS (1 de 1) i de JUNTS PER LLIÇÀ (1 de 1). 
 
 
2.- PRP2021/1028 DESESTIMACIO AL·LEGACIONS I APROVACIÓ DEFINITIVA MODIFICACIO 
ORDENANCES REGULADORES EXERCICI 2022    
 
 
Es donà lectura al següent dictamen de la Comissió Informativa d’Hisenda: 
 
 

“El Ple de l’Ajuntament, en sessió del dia 28 d’octubre de 2021, va aprovar inicialment la modificació 
de les ordenances reguladores: 
 
- Ordenança reguladora de la Tinença d’animals de companyia 
- Ordenança de Policia i de Bon Govern 
- Ordenança reguladora de la intervenció administrativa municipal en les activitats 
- Ordenança reguladora de l’ús de les instal·lacions esportives municipals.  
 
L’anunci relatiu a l’aprovació inicial va ser exposat al públic en el Butlletí Oficial de la Província 
del dia 4 de novembre de 2021, en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya del dia 5 de 
novembre de 2021, en el diari AVUI del dia 4 de novembre de 2021 i en el Tauler d’Anuncis de 
l’Ajuntament.  
 
Durant el període d'informació pública, el dia 3 de desembre de 2021, s'ha presentat una al·legació 
per part del senyor Iban Martínez Asensio, regidor del grup municipal d’Esquerra Republicana de 
Catalunya, per la que sol·licita que es revisi el redactat de la modificació de l’Ordenança reguladora  
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de la intervenció administrativa municipal en les activitats i s’adeqüin els terminis indicats als 
preceptes d’obligat compliment indicats al Decret 112/2010, de 31 d'agost i a la Llei 39/2015 d’1 
d’octubre publicada al BOE núm. 236. 
 
Vistos els informes de Secretaria i de l’Enginyer tècnic que consten a l’expedient en el sentit que 
s’haurien de desestimar les al·legacions formulades. 
 
Vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa d’Hisenda, es proposa al Ple l’adopció dels 
següents acords: 
 
Primer: Desestimar les al·legacions presentades pel grup municipal d’Esquerra Republicana de 
Catalunya de conformitat al que estableixen els informes de Secretaria i de l’Enginyer Tècnic que 
consten a l’expedient.  
 
Segon: Aprovar definitivament la modificació de les ordenances reguladores: 
 
- Ordenança reguladora de la Tinença d’animals de companyia 
- Ordenança de Policia i de Bon Govern 
- Ordenança reguladora de la intervenció administrativa municipal en les activitats 
- Ordenança reguladora de l’ús de les instal·lacions esportives municipals   
  
Tercer: Publicar aquest acord amb el text íntegre de les modificacions aprovades al Butlletí Oficial de 
la Província i anunciar al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya la referència del butlletí en què 
s’hagi publicat íntegrament el text. “ 

 
 
Oberta la deliberació, el regidor Iban Martínez manifestà que entenia les explicacions tècniques dels 
informes però considerava que es podia deixar més clar, i no s’entenia prou bé, pensava que si el text 
el veia una altra persona diferent a la que l’havia redactat potser no ho entendria, per això votaria en 
contra. 
 
El regidor Antonio Polo manifestà que a les comissions Informatives va escoltar les explicacions tant del 
regidor Iban Martínez com de la Secretària i totes dues parts tenien la seva part de raó per això 
s’abstindria.  
 
El regidor Oriol Vera manifestà que confiava en els serveis tècnics però creia que era millorable la 
redacció i per això s’abstindria.  
 
El regidor Manel Busquets digué que entenia les dues postures i per això s’abstindria. 
 
Posada a votació, la proposta va ser aprovada pel vot favorable del grup municipal del PSC (9 de 9) que 
constitueix majoria absoluta legal, el vot en contra del grup municipal d’ERC (5 de 5); s’abstingueren de 
votar els grups municipals  d’EN COMU PODEM (1 de 1), de CIUTADANS (1 de 1) i de JUNTS PER 
LLIÇÀ (1 de 1). 
 
 
I no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió, essent les 21:03 hores,  tot el que jo com a 
secretària certifico. 
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